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1 Opening

De vergadering wordt geopend om 17:36 en wordt voorgezeten door Maarten Post.

Aanwezigen Stella Dartée, Maarten Post, Barien Kanie, Nina Oskam, Joost van Dijk,
Maarten Nel, Omar Ould-Boukattine, Friso Eigenhuis, Sietse Verbeek, Tom Konijn,
Christiaan van Asperen, Jaap Osseweijer, Quinten Coelho, Melvin Room, Liesbet Ooghe,5

Rinke van der Meulen, Nancy Ntawumenyumunsi, Finn van Vlaanderen, Ezra de Cleen
(tot 18:00), Keenan Kesser, Victor van Rijn, Alec van Duin, Mitch Boontjes, James Ro-
binson, Victor Vreede (vanaf 17:46) Hamza Yusuf (vanaf 18:00), Midas Kiebert (vanaf
18:00), Hu An Tan (vanaf 18:00 tot 18:26), Giacomo Grevink (vanaf 18:00), Ijsbrand
Meeter (vanaf 18:00), Melle Spreij (vanaf 18:00), Duncan Pelan (vanaf 18:48), Femke10

Wenneker (vanaf 18:48), Reijer Boodt (vanaf 18:48), Iyan Smits (vanaf 18:48), Amber
van Wijck (vanaf 18:48), Diene Batenburg.

2 Voorstelronde

Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de ALV deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:15

• Anouk Kempen machtigt Friso Eigenhuis

• Sebastian Zur machtigt Omar Ould-Boukattine

• Shin Komatsu machtigt Maarten Nel

• Jord Muffels machtigt Stella Dartée

3 Mededelingen20

Mededelingen vanuit het bestuur Stella Dartée bedankt de HapCie voor het koken.
Ook meldt Stella Dartée dat we gaan na-borrelen in de Brainwave en daarna in de Oer-
knal.
Stella Dartée meldt dat de Kascontrolecommissie langzaam aan het leeglopen is en vraagt
of mensen willen solliciteren voor de Kascontrolecommissie. Stella Dartée vraagt of ieder-25

een aanwezig bij de ALV richting de Owl wil spreken. Ten slotte meldt ze dat de stukken
op de site te vinden zijn.

Mededelingen vanuit de Senaat Tom Konijn meldt dat 8 jaar David Laan het senaat
gaat verlaten, dus er is nu een plek vrij binnen het senaat.

Mededelingen van HerCie Er zijn geen mededelingen vanuit de HerCie.30
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Mededelingen van leden Omar Ould-Boukattine heeft een vraag naar aanleiding van
een mededeling vanuit het bestuur. Hij vraagt of er momenteel wel genoeg leden zitten
in de Kascontrolecommissie om te kunnen functioneren tot het einde van het jaar. Jaap
Osseweijer reageert dat dit het geval is.
Maarten Post meldt dat hij een CoBo cadeau heeft mee voor het huidige bestuur mee.35

4 Vaststellen agenda

Stella Dartée stelt voor om het punt statuten instemmen te veranderen naar statuten
bespreken, omdat er nog een aantal wijzigingen zijn die nog niet zijn aangepast in de
statuten die nog niet besproken zijn met de notaris. De agenda is vastgesteld

5 Goedkeuren notulen40

Op- of aanmerkingen over taal- en spelfouten van de notulen hadden van tevoren gemaild
kunnen worden. Maarten Post vraagt of er nog opmerkingen zijn over de inhoud van de
notulen van 28 september 2022. De notulen worden per pagina goedgekeurd:

• pagina 1: goedgekeurd

• pagina 2: goedgekeurd45

• pagina 3: goedgekeurd

• pagina 4: goedgekeurd

• pagina 5: goedgekeurd

• pagina 6: goedgekeurd

• pagina 7: goedgekeurd50

• pagina 8: goedgekeurd

• pagina 9: goedgekeurd

• pagina 10: goedgekeurd

• pagina 11: goedgekeurd

• pagina 12: goedgekeurd55

• pagina 13: goedgekeurd

• pagina 14: goedgekeurd

• pagina 15: goedgekeurd

• pagina 16: goedgekeurd

De notulen zijn goedgekeurd.60

Victor Vreede komt binnen om 17:46
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6 Oude actiepunten

! Regel een nieuwe erelid trui voor Joris Hartman (Bestuur)

! Zoek nieuwe statuten/nieuwe HR verwijzingen uit (HerCie)

7 Ingekomen stukken65

Er zijn twee stukken ingekomen. Het HerCie rapport en het stuk overdrachtseisen.
Het ingekomen stuk HerCie rapport wordt ingestemd als ALV stuk. Het ingekomen stuk
overdrachtseisen wordt ingestemd als ALV stuk.
Tom Konijn vraagt of het HerCie rapport niet vorige vergadering al besproken was.

Jaap Osseweijer antwoordt dat een deel besproken was en nog niet alles en dat nu het70

laatste deel, hoofdstuk 3, besproken wordt tijdens deze algemene leden vergadering.

8 Statuten bespreken

Jaap Osseweijer ligt de aangepaste statuten toe. Omar Ould-Boukattine heeft een vraag
over artikel 2, hij wil weten of de punt achteraan de naam van de NSA ook onderdeel is
van de naam. Jaap Osseweijer reageert dat dit mogelijk is en dat de HerCie dit nagaat75

bij de notaris.
Omar Ould-Boukattine heeft vraag over artikel 9.2 over de bestuursvergadering in het

buitenland. Hij vraagt waarom de vergaderingen moeten worden voorgezeten vanuit
Nederland, aangezien het fijn is als het bestuur de mogelijkheid heeft om te vergaderen
als ze met z’n alle op vakantie gaan. Hij wil weten waarom dit erin staat als dit wettelijk80

niet verplicht is. Jaap Osseweijer reageert dat de HerCie dit gaat bespreken met de
notaris en gaat navragen of dit wel nodig is.
Victor Vreede vraagt waarom de statuten iets moeten zeggen over de bestuursvergade-

ringen. Jaap Osseweijer reageert dat hij dit niet weet. De notaris heeft zelf aanpassingen
gemaakt en de HerCie heeft nog geen tijd gehad om dit te onderhandelen en bespreken85

met de notaris.
Hamza Yusuf, Midas Kiebert, Hu An Tan, Giacomo Grevink, Ijsbrand Meeter, Melle

Spreij sluiten zich bij de vergadering aan om 18:00 en Ezra de Cleen gaat weg om 18:00.
Tom Konijn vraagt over artikel 10.2 of de voorzitter een doorslag gevende stem heeft

als het bestuur uit een even aantal bestaat en de stemming gelijk is. Jaap Osseweijer90

zegt dat dit niet meer het geval is en Tom Konijn wil dit graag wijzigen omdat er anders
vaak tijdens de algemene leden vergadering besluiten genomen moeten worden. Omar
Ould-Boukattine zegt dat we dit in het HR kunnen toevoegen. Tom Konijn zegt dat hij
dit een goed idee vindt. Omar Ould-Boukattine wil graag dat uitgezocht wordt of dit al
in het HR zit.95

Aktie: Zoek uit of de doorslag gevende voorzitter stem in het HR staat (HerCie)
Victor Vreede vraagt over artikel 10.2 of het bestuur termijn 1 jaar is of dat het bestuur

termijn is hoelang iemand in het bestuur zit. Jaap Osseweijer reageert dat dit 1 jaar is
en dat iemand meerdere bestuur termijnen kan doen.
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Omar Ould-Boukattine heeft een opmerking over artikel 10.3c dat in het HR staat dat100

de de statuten met makkelijker taalgebruik verwoord moeten worden, omdat het anders
onduidelijk is voor de leden. Hij vindt dat dit artikel een goed voorbeeld is van moeilijk
taalgebruik dat leidt tot onduidelijkheid. Jaap Osseweijer reageert dat de HerCie aan de
notaris gaat vragen wat er precies bedoeld wordt in artikel 10.3c en het op een duidelijkere
manier gaat verwoorden voor de leden.105

Christiaan van Asperen zegt dat in artikel 11.6 staat dat er geen beloningen mag worden
toegekent aan het bestuur en dat tegenstrijdig is met de bestuursbeurs die bestuurders
krijgen vanuit de UvA. Hij vraagt of dit niet moet worden aangepast naar beloningen
vanuit de vereniging. Jaap Osseweijer vindt dit een goed punt en gaat dit aankaarten
bij de notaris. Stella Dartée vraagt of een bestuursetentje als beloning wordt gezien.110

Jaap Osseweijer zegt dat je dit inderdaad zo kunt zien, hij zegt echter ook dat je een
bestuursetenje kunt zien als teambuilding activiteit voor het bestuur. Joost van Dijk
vraagt of er een wettelijk verschil is tussen een beloning en een compensatie. Jaap Os-
seweijer reageert dat compensatie voor werk is dat je gedaan hebt en een beloning iets
is dat je krijgt zonder iets te hebben hoeven te doen. Joost van Dijk reageert dat de115

UvA bestuursbeurs en bestuurskleding dan als compensatie gezien kunnen worden. Jaap
Osseweijer zegt dat de HerCie artikel 11.6 gaat bespreken met de notaris zodat dit niet
tot tegenstrijdigheden zorgt.
Joost van Dijk heeft een vraag over artikel 14.4. Hij wil weten of de formule voor

het aanvragen van een algemene leden vergadering als lid gebruikt is in dit artikel en120

en vraagt wat we per definitie als lid beschouwen. Jaap Osseweijer zegt dat de notaris
geen formule gebruikt heeft en gewoon 1

10
heeft opgeschreven en dat de definitie van een

lid iemand is die leden-geld betaald heeft en de bijbehorende studie doet. Tom Konijn
zegt dat we niet kunnen achterhalen wie er uit het ledenbestand allemaal studeert, dus
dat het ledenbestand niet accuraat is. Hij zegt we wel een schatting kunnen doen. Hij125

zou graag willen dat dit met de notaris wordt besproken. Jaap Osseweijer is het hiermee
mee eens en hij is van plan het aantal stemmen voor het aanvragen aan te passen naar
een lager aantal. Victor Vreede weet niet of het wenselijk is om een schatting te doen of
dit uit te zoeken, omdat we dan minder subsidie krijgen vanuit de uva. Joost van Dijk
vraagt of we een vast getal aan het aanvragen van een algemene leden vergadering als lid130

kunnen hangen. Jaap Osseweijer reageert dat ze hiernaar gaan kijken en dat ze het. Omar
Ould-Boukattine zegt dat een schaalbaar aantal handig is zodat het aantal stemmen dat
nodig om een algemene leden vergadering als lid aan te vragen in de toekomst niet weer
vervangen hoeft te worden als de grootte van de vereniging veranderd. Joost van Dijk
vindt dit een goed punt. Christiaan van Asperen zegt dat via een handige methode heeft135

om te achterhalen wie er lid is. Bij via moet je inloggen met je UvA account om lid te
worden. Hij zegt dat het kandidaatsbestuur hiernaar kan gaan kijken als optie voor het
achterhalen wie er lid is.
Omar Ould-Boukattine merkt op dat in artikel 17.10a en 17.17 een blanco stem te-

genstrijdig gedefinieërd is. Jaap Osseweijer reageert dat hij het hiermee eens is en dat140

de HerCie dit gaan bespreken met de notaris, omdat dit elkaar inderdaad lijkt tegen te
spreken. Jaap Osseweijer vertelt dat hij alle opmerkingen mee gaat nemen naar de be-
spreking met de HerCie en de notaris en dat bij de volgende algemene leden vergadering
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de statuten en het HR ingestemd kunnen worden.
Maarten Post bedankt jaap voor de uiteg. Tom Konijn wil de HerCie feliciteren met145

hun lustrum. Maarten Post vraagt wat de bedoeling was van het stuk dat de HerCie heeft
ingezonden. Jaap Osseweijer reageert dat in hoofdstuk 3 van het stuk alle wijzigingen
van de notaris en van de afgelopen jaren op een rijtje staan. Maarten Post zegt dat de
twee belangrijkste punten van deze bespreking zijn wat een lid is en hoeveel stemmen je
nodig hebt om als lid een algemene leden vergadering aan te vragen. Naast deze twee150

punten denkt hij dat de algemene leden vergadering het met de statuut wijzigingen voor
het grootste deel eens is. Maarten Post vraagt aan de Jaap Osseweijer om volgende keer
een duidelijk overzicht mee te nemen met wat er nou precies veranderd. Jaap Osseweijer
reageert dat er al zo een overzicht is waar je de statuten en de statuut wijzigingen naast
elkaar kunt zien en zal het volgende algemene leden vergadering als stuk insturen. Chris-155

tiaan van Asperen vraagt of de notaris wel snel genoeg is voor de volgende ALV met de
veranderingen. Jaap Osseweijer zegt dat hij dit niet weet en we er volgende algemene
leden vergadering achterkomen Joost van Dijk meldt dat je op de site kan vinden wat er
precies veranderd is aan de statuten als je dit terug wilt lezen.
De vergadering wordt geschorst om 18:26160

9 Vaststellen overdachtseisen

De vergadering wordt ontschorst 18:48 Duncan Pelan, Femke Wenneker, Reijer Boodt,
Iyan Smits, Amber van Wijck sluiten zich aan bij de vergadering en Hu An Tan heeft de
vergadering verlaten.
Omar Ould-Boukattine zegt dat het ledenbestand niet representatief is voor hoeveel165

leden de NSA heeft, dus dat aan de overdracht eis van de secretaris om een volledige leden
administratie over te dragen aan het volgende bestuur niet voldaan is. Hij vraagt aan het
huidige bestuur wat ze hiervan vinden en hoe ze dit gaan oplossen. Sietse Verbeek rea-
geert dat iedereen die recent lid is geweest in het ledenbestand staat maar dat die er niet
uit worden gehaald, het ledenbestand is als het ware over volledig. Joost van Dijk vraagt170

of de overdracht eis volledige leden administratie niet vervangen kan worden door leden-
bestand. Alec van Duin zegt dat we niet kunnen achterhalen wie er allemaal studeert,
dus dat het ledenbestand het dichtst bij een volledige leden administratie komt. Omar
Ould-Boukattine reageert op Joost van Dijk dat een volledig ledenbestand als overdracht
eis beter verwoord is dan alleen een ledenbestand omdat je dan het kandidaatsbestuur175

beschermt doordat het ledenbestand dat wordt overgedragen zo goed mogelijk op orde
is. Joost van Dijk zegt dat hij uit deze discussie begrijpt dat we een ledenbestand willen
waarin alleen leden in staan. Dus dat iedereen die niet meer studeert uit het ledenbestand
moet. Omar Ould-Boukattine reageert dat de mensen die geen leden meer zijn niet eruit
hoeven worden gehaald, maar dat ze actief benaderd moeten worden met de vraag of180

ze nog lid willen blijven. Friso Eigenhuis reageert dat er wel gevraagd wordt aan leden
of ze alumnus willen worden en of ze nog studeren, dus dat wat Omar Ould-Boukattine
voorstelt al wordt gedaan. Omar Ould-Boukattine vind desondanks dat het ledenbestand
moet worden verduidelijkt zodat de overdacht eis klopt of dat we moeten accepteren dat
het ledenbestand goed genoeg is. Hij wil graag als actiepunt meegeven dat door de kandi’s185
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moet worden uitgezocht of ze het ledenbestand voldoet aan de overdracht eis volledige
leden administratie.
Aktie: Zoek uit of het ledenbestand aan de overdracht eis volledige leden administratie
voldoet (kandibestuur) Maarten Post sluit zich hierbij aan en vraagt aan Omar Ould-
Boukattine of de overdracht volledige leden administratie eis nu veranderd moet worden190

of niet. Omar Ould-Boukattine reageert dat dit naar zijn mening niet veranderd hoeft te
worden.
Sietse Verbeek meldt dat de WebCie aan de nieuwe website die eraan komt gaat toe-

voegen dat oud-studenten elk jaar gemaild worden of ze lid willen blijven. Dus dat het
ledenbestand in de toekomst de huidige leden beter gepresenteerd. Omar Ould-Boukattine195

vraagt aan Sietse Verbeek wanneer die mails gaan worden gestuurd. Sietse Verbeek zegt
dat dit nog wel even gaat duren. Reijer Boodt zegt dat de automatisering van deze mails
waarschijnlijk niet veel gaat veranderen aan de kwaliteit van het ledenbestand, omdat
de mails naar de oud-studenten nu al handmatig worden verstuurd. Het zal wel minder
werk zijn voor het bestuur. Maarten Post vraagt of er verder nog opmerkingen zijn en200

of iemand hier hoofdelijk over wil stemmen. Niemand heeft opmerkingen. Maarten Post
stelt voor de overdrachtseisen per acclimatie aan te nemen. De overdrachtseisen worden
per acclimartie aangenomen.

10 Voordracht kandidaat-bestuur

Tom Konijn komt naar voren. Hij vraagt of er vragen zijn. Omar Ould-Boukattine vraagt205

waarom er niet een kandidaatsbestuur van zeven personen is aangesteld. Tom Konijn
reageert dat naar de mening van de Sollicitatiecommissie’s het met de aantal functies die
er zijn het beste is om 6 mensen aan te nemen en niet meer, bovendien bestaat het bestuur
al jaren uit zes man. Als iemand hierover serieus over wil discussiëren kan dat tijdens
een andere algemene leden vergadering. Omar Ould-Boukattine zegt dat de werkdruk210

hoog wordt ervaren door bestuurders dus het misschien toch een goed idee is om dit te
overwegen. Tom Konijn zegt dat dit een goed idee is om in het jaarverslag van het huidige
bestuur aanbod te laten komen en ze dit volgende algemene leden vergadering kunnen
bespreken. Joost van Dijk zegt dat het op dit moment met 6 personen goed gaat en er
niet meer mensen nodig zijn. Alec van Duin zegt dat het meer nut heeft om zes mensen215

vol-tijd bestuur te laten doen dan om zeven mensen in een deeltijd bestuur te hebben.
Stella Dartée reageert op de opmerking van Tom Konijn om dit punt in het jaarverslag
te zetten met dat het grootste deel van het huidige bestuur een tijd lang met hun vijven
hebben bestuurd en dat dat ook hun drukste bestuursperiode is geweest daarom niet weet
of dit bestuur geschikt is om een mening te vormen over of meer mensen in een bestuur220

wenselijk is. Omar Ould-Boukattine meldt dat zijn vraag al beantwoord is en hij het niet
terug hoeft te zien in het jaarverslag.
Diene Batenburg komt binnen 19:00
Omar Ould-Boukattine vraagt waarom er niet meerdere kandidaatsbestuur voorstellen

zijn aangezien er acht sollicitanten waren. Tom Konijn reageert dat ze dit gedaan hebben,225

omdat de sollicitatie commissie een betere indruk heeft van het voordracht dat ze geven
dan de algemene leden vergadering omdat ze met alle sollicitanten gesproken hebben en
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met elkaar samengezeten hebben om het voorstel samen te stellen. Duncan Pelan heeft
een vraag over de portefeuille verdeling en of portefeuille FLUX nodig was. Tom Konijn
reageert dat dit een advies was van het huidige bestuur en dat de Sollicitatiecommissie230

dit heeft overgenomen en dat het aan de kandi’s hoe ze portefeuilles onderverdelen en
samenstellen. Alec van Duin reageert dat dit is voorgesteld omdat er al vanaf januari een
FLUX commissie is en dat het fijn is voor het kandidaatsbestuur dat er mensen met erva-
ring kijken naar wie er het meest geschikt is om in de FLUX commissie te gaan. Verder
betekent dit niet dat andere bestuursleden niet met FLUX bezig zijn maar dat er iemand235

is die zorgt dat het goed verloopt. Omar Ould-Boukattine reageert dat in de voordracht
staat dat de portefeuillehouder FLUX eindverantwoordelijke is voor FLUX. Maar dat het
hele bestuur verantwoordelijk is voor flux en niet alleen de portefeuillehouder, dus dat de
verwoording anders moet, omdat niet alleen de portefeuillehouder eindverantwoordelijke
is. Verder wil Omar Ould-Boukattine meegeven aan de het toekomstige kandidaatsbe-240

stuur dat als ze merken dat een taak die ze hebben te veel is dat ze altijd een commissie
kunnen oprichten waar ze dan voorzitter van zijn zodat de werkdruk verminderd wordt.
Joost van Dijk zegt dat aanspreekpunt een betere verwoording had kunnen zijn. Maarten
Post vraagt of er nog andere vragen zijn voor Tom Konijn. Die zijn er niet.
Maarten Post vraagt of er verder nog vragen zijn aan het kandidaats-kandidaatsbestuur245

Jaap Osseweijer vraagt of het kandidaats-kandidaatsbestuur er zin in heeft. Omar Ould-
Boukattine vraagt of het kandidaats-kandidaatsbestuur naar voren wil komen om zich
voor te stellen. het kandidaats-kandidaatsbestuur komen naar voren om zich voor te
stellen. Dit zijn Maarten Nel, Melvin Room, Victor van Rijn, Femke Wenneker. Jord
Muffels en Anouk Kempen konden er vandaag niet bij zijn. De algemene leden vergade-250

ring heeft de gelegenheid om te zwaaien naar het kandidaats-kandidaatsbestuur. Omar
Ould-Boukattine vraagt hoe het kandidaats-kandidaatsbestuur hun commissies gaan com-
bineren met hun bestuursjaar aangezien ze allemaal in veel commissies zitten en hoe ze
ruimte gaan maken voor nieuwe leden. Melvin Room reageert dat de commissies AJW-
Cie en PofCie waar hij in zit goed te combineren zijn met het bestuur, hij zit ook in de255

SympoCie wat uit de commissies hem momenteel het meeste tijd kost en symposium is
op 9 februari, dus hij gaat daarna stoppen met deze commissie. Femke Wenneker, Victor
van Rijn en Maarten Nel sluiten zich hierbij aan. Ze denken dat de commissies waar ze
inzitten goed te combineren zijn met het bestuur. Victor Vreede vraagt hoeveel studie-
punten ze willen gaan halen en hoe belangrijk ze dit vinden. Maarten Nel reageert dat260

dit tussen de 12 en 15 EC is. Victor van Rijn wil graag 18 studiepunten halen. Femke
Wenneker gaat een jaar langer studeren en gaat het aankijken hoeveel studiepunten wil
halen en zegt tussen 0 en 60 EC te halen. Melvin Room gaat het ook aankijken en zegt
tussen de 0 en 60 EC. Omar Ould-Boukattine zegt dat een globale planning maken van
hoeveel studiepunten je wil halen fijn is om over na te denken voordat je begint aan je265

bestuursjaar. Melvin Room reageert dat hij per periode een planning gaat maken en
Femke Wenneker zegt dat ze hier wel al naar gekeken heeft en dat ze gaat kijken of haar
planning haalbaar is.
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Stemvoorstel: Het kandidaat-bestuur wordt aangenomen zoals de
Sollicitatiecommissie beschreven heeft in stuk 4 voordacht kandidaatsbestuur.270

Stemming:
• Onthouding: 1
• Voor: 37
• Tegen: 1
• Blanco: 0275

Besluit: Kandidaat-bestuur is aangenomen.

Maarten Post stelt voor de vergadering af te ronden en dan de kandi’s te feliciteren.
Friso Eigenhuis moest van Anouk Kempen doorgeven dat ze er zin in heeft. Joost van Dijk
vraagt of de Sollicitatiecommissie ontbonden moet worden. Maarten Post reageert dat hij
denkt niet hoeft. Tom Konijn verteld dat dit na dit algemene leden vergadering inderdaad280

ontbonden wordt. Maarten Post vraagt voor naar een applaus voor het aangenomen
bestuur.

11 W.v.t.t.k.

Er is niks ter tafel gekomen.

12 Rondvraag285

Omar Ould-Boukattine vraagt hoe het zit met de pofprijs verhoging ivm vorige alv. Stella
Dartée reageert dat we deze keuze hebben gemaakt omdat het nodig is en dan niet het
kandi bestuur hiermee op te zadelen. Alec van Duin zegt dat Omar Ould-Boukattine zal
zien waarom dit nodig is in de realisatie volgende vergaderen.

13 Sluiting290

Stella Dartée bedankt Maarten Post voor het voorzitten. De vergadering wordt gesloten
om 19:37.

Actielijst

HerCie Zoek uit of de doorslag gevende voorzitter stem in het HR staat (10
januari 2023) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4295

kandibestuur Zoek uit of het ledenbestand aan de overdracht eis volledige leden
administratie voldoet (10 januari 2023) . . . . . . . . . . . . . . . . 7
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3.9.3 Financiën . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 21
3.9.4 Pofschuld . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 23
3.9.5 Statiegeldverlies . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 23
3.9.6 Vrolijke Statistiek . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 24

4 NSAandachtspuntenlijst 27

Nawoord 29

3



Jaarverslag 2022 Bestuur 47

Voorwoord

Lieve NSA’ers,

Hier ben ik weer, voor de laatste keer. Wat een jaar is het geweest, vol met borrels, reisjes,
een lustrum, workshops, lezingen en zelfs nog een statuutswijziging (hopelijk). We lopen
in dit jaarverslag deze leuke en leerzame activiteiten nog een keertje langs en bespreken we
wat er goed en minder goed ging dit jaar. Daar boven op, misschien wel het belangrijkste
doel van dit verslag, zullen we doorgaande het verslag tips geven het het volgende bestuur.

Ik heb ik het geluk gehad om met twee bestuurssamenstellingen te mogen besturen. Joost,
Victor, Alec en ik begonnen een jaar geleden samen met Nina dit jaar. Na dat Nina zich
anderhalf jaar heeft ingezet voor de NSA ging ze terecht met pensioen. Vervolgens zijn
wij na de zomer van start gegaan met Jord en Barien in ons bestuur. Nu zal er nog
een keer een overlap aan besturen plaats vinden. Ik ben erg blij dat ik het stokje aan
Jord mag doorgeven als voorzitter. Ik heb gemerkt dat de overlap van Nina naar ons
jaar veel goeds met zich mee bracht. Ik hoop dat Jord ook goeie dingen vanuit 47 mee
zal nemen naar 48, maar nog meer hoop ik dat bestuur 48 zo veel mogelijk eigen invul-
ling zal geven aan hun jaar. We hebben ze zo goed mogelijk klaar gestoomd tijdens de
inwerkperiode en we zien nu al dat ze hun taken goed en met veel initiatief op zich nemen.

Voor nu veel leesplezier en ik zie jullie nog even in het nawoord.

Veel liefs,
Namens bestuur 47,

Stella Dartée
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1 Algemeen beleid

1.1 Onderwijs

In het eerste deel van het bestuursjaar was de functie commissaris onderwijs gesplitst over
twee bestuursleden. Het contact met de Wiskunde opleiding werd onderhouden door Alec
van Duin. Het contact met de opleiding Natuur- en Sterrenkunde werd onderhouden door
Victor Vreede. In het tweede deel van dit jaar heeft Jord Muffels de taak volledig op zich
genomen.

1.1.1 Wiskunde Opleiding

Het contact met de Wiskunde opleiding is sinds Raf het stokje van Chris heeft overgeno-
men helemaal top. De opleiding komt snel naar ons toe en zijn meestal tevreden met onze
invulling. Na de zomer is het contact met de wiskunde-opleiding zeer kort gehouden en
hebben we een nog sterkere band gecreëerd. Hierbij zijn verschillende activiteiten georga-
niseerd zoals de wiskunde BBQ, Studenten-Docenten Borrel, Filmavond, enzovoort. Bij
elk van deze activiteiten was een grote opkomst en waren ze goed geslaagd. Dit hebben
we ook te danken door middel van de nieuwe studenten-assistent, Chinook Felix, die sinds
begin dit jaar is aangesteld is geweest. De opleiding heeft zelf ook aangegeven dat de
samenwerking tussen de NSA en de hun goed is verlopen dit halfjaar. We willen dan ook
dat deze trend wordt verdergezet en willen dit dan ook zeker aan het volgende bestuur
meegeven om hier verder aan te blijven werken.

1.1.2 Natuur- en Sterrekunde Opleiding

De algemene staat van het contact met de opleiding Natuur- en Sterrenkunde is iets wat
verslechterd. Het blijkt lastig om snel taken gedaan te krijgen met de opleiding en vaak
langsgaan bij de OCT’s is er door middel van dit ook niet van gekomen.
Desondanks was de student-docent borrel wel erg geslaagd, dit was waarschijnlijk te
danken aan promotie bij colleges. Het is één van de belangrijkste contacten tussen de
studenten en docenten. Ook is het een goede manier voor de OCT om zichzelf zichtbaar
te maken voor studenten, dus raden wij het volgende bestuur zeker aan om met meer
regelmaat dergelijke borrels met OCT-aanwezigheid te organiseren.
Vervolgens is de opstart voor opleidingsactiviteiten tussen de instituten van de natuur-
kunde opleiding en de NSA gestart. We hopen dat dit zal helpen met zowel de betrok-
kenheid vanuit de instituten en daarnaast de NSA.
Vanaf komende maand zal er ook geen NSA-bestuurslid in de Opleidingscommissie Natuur-
en Sterrenkunde zitten, terwijl dit wel vaak het geval was in vorige jaren (denk aan Jaap
Ossewijer, Peter Voerman en Maaike Straathof). Hoewel OC aanwezigheid los staat van
NSA-bestuurstaken betekent dit wel dat een “lijntje wordt losgenknipt” tussen de NSA
en de opleiding. Het is daarom extra zaak om de band met de opleiding Natuur- en
Sterrenkunde aan te halen.
Ten slotte, willen we verder ook meegeven aan het volgende bestuur om als de nieuwe
opleidingsdirecteur bekend is om er over na te denken over activiteiten/manieren om de
opleiding te betrekken om zo een goede start van de samenwerking te bevorderen.
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1.1.3 Tentamenbank

Het onderhoud van de tentamenbank is in het eerste deel van het jaar door de Tentamenbank-
commissie onderhouden, die aanvankelijk bestond uit de voormalige CO’s, Sietse en Chi-
nook en de huidige CO’s. In het tweede deel van het jaar is deze taak terug bij één CO
gelegd. Doorheen het afgelopen jaar zijn er rond 65 reserveringen gemaakt, waarvan 27
reserveringen zijn gemaakt in het tweede deel van het jaar.
De tentamenbank is toch wel één van de grootste troeven van de NSA en we willen dan
ook aanraden aan het volgende bestuur om hier actief achter te gaan.

1.2 Werving

1.2.1 Ledenwerving

In totaal hebben zich 237 nieuwe leden ingeschreven. Drie kwart hiervan zijn Bachelor
studenten. Wij denken dat dit een mooi aantal is, echter zien wij wel dat het aantal
eerstejaars wat actief is geworden wat lager ligt dan wij gehoopt hadden.
Wij hebben ons best gedaan om in het begin van dit academisch jaar de eerstejaars te
enthousiasmeren. Wij hadden geprobeerd zo veel mogelijk bestuursleden in te zetten als
begeleiders voor de Intreeweek. Helaas is maar 1 bestuurslid begeleider geworden van een
wiskunde groepje. We merken sterk dat dit groepje erg actief en betrokken is geraakt bij
de NSA. Ons tip aan volgend bestuur is ook om hard aan te dringen om zo veel mogelijk
groepjes te begeleiden. Na de intreeweek zijn we hard aan de slag gegaan om kleine
activiteiten te organiseren voor de eerstejaars, maar er werd helaas niet veel gehapt. Dit
werd pas beter na het eerstejaarsweekend. Nu zien we ze langzaam binnenstromen met
eerstejaarscommissie activiteiten, feesten en bijvoorbeeld een excursie. Ook zien we ze
steeds vaker in de kamer, wat altijd een goed teken is.
Vorige ALV werden er zorgen geuit over de vergrijzing van de commissies. In het afgelopen
half jaar hebben we gemerkt dat het enthousiasme uit de jongere ’verloren’ jaarlagen aan
het groeien is voor commissies. Commissies worden makkelijker gevuld en vernieuwd.
Zeker met de langzaam groeiende aanstroom van eerstejaars zal het nieuwe bestuur geen
probleem hebben met commissies vullen.

BSc Natuurkunde

44%

BSc Wiskunde
16%

Dubbele Bachelor

15%

MSc Natuurkunde

14%
MSc Wiskunde

9%
Aanhang

2%
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